



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角(西)海泓道八號

電話 Tel: 2626 9100

傳真 Fax: 2626 9311

電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

To	Parents and Guardians of Students
From	PTA Chairperson
Date	Thursday, June 26, 2014
Circular No.	140626
Subject	Sale of Second Hand Textbooks & Uniforms

Dear Parents & Students,

Sale of Second Hand Textbooks & Uniforms

The PTA will organize a Sale of Second Hand Textbooks, as has been done in previous years, to help protect the environment and give students and parents an opportunity to save money.

In addition to the sale of textbooks, we will continue to hold a Second Hand Uniform Sale, so as to provide parents with a channel to dispose off uniforms that are in good condition but no longer in use and to assist students who are in need. Income received from the sale will be reserved for PTA Scholarships.

Details of the sale are as follows:

Uniform Donation and Collection:

Date: June 27, 2014 to July 11, 2014 (Monday to Friday)

Duration: 8:00 am to 5:30 pm

Location: "Second hand uniform collection box" outside the General Office

Sale of Second Hand Textbooks and Uniforms:

Date: July 26, 2014 (Saturday)

Duration: 2:30 pm - 4:30 pm

Location: School Hall

Remarks:

1. Uniforms donated for sale should be in good and clean condition.
2. The sale is reserved for students and graduates of our College. Interested students must dress in school uniform when attending the Sale.
3. Interested students should refer to the new "Textbook list" for details before purchasing books.
4. Students should be responsible for their own bargains and should check all relevant details before a transaction.
5. All parents are welcome.

Should you have any enquiries, please send your name and contact number via email or fax to the Parent-Teacher Association. Email: hkmadavidlkpc.pta@gmail.com; Fax: 2626 9311

Regards,



Ms Lee Sau Kam, Corla

Chairperson of the 12th Executive Committee of the Parent-Teacher Association (2013-14)



香港管理專業協會李國寶中學家長教師會

HKMA David Li Kwok Po College Parent-Teacher Association

8 Hoi Wang Road, Mong Kok (West), Kowloon, H.K. 香港九龍旺角(西)海泓道八號

電話 Tel: 2626 9100 傳真 Fax: 2626 9311 電郵 Email: hkmadlkpc.pta@gmail.com

致	學生家長及監護人
由	家長教師會主席
日期	2014年6月26日(星期四)
通告編號	140626
內容	二手課本「跳蚤」市場及二手校服義賣

各位家長及同學：

二手課本「跳蚤」市場及二手校服義賣

為配合推動環保概念和提昇同學間互助精神，家長教師會(家教會)將一如往年舉辦二手課本「跳蚤」市場，為有意買賣二手書的同學提供一個自主互動平台直接進行買賣。

鑑於去年加設的二手校服義賣反應熱烈，今年將繼續進行。活動既響應環保為家長提供處理子女不合身，但又質料完好的校服，亦希望為有需要的同學提供協助。而義賣所得的款項將全數撥入每年的家教會獎學基金。

活動詳情如下：

回收校服

日期：2014年6月27日至7月11日(星期一至五)

時間：上午8時至下午5時30分

地點：校務處外「二手校服收集箱」

二手課本買賣及二手校服義賣

日期：2014年7月26日(星期六)

時間：下午2時30分至4時30分

地點：本校禮堂

注意事項：

1. 捐出義賣的校服應確保質料完好及清潔衛生。
2. 只限本校學生及應屆畢業生參與，惟當天必須穿著校服回校。
3. 購買二手課本前，同學應先行參考本校最新課本目錄以決定二手課本是否適合。
4. 參與買賣二手課本時，雙方應自行議價及細心檢查有關課本是否完好合用。
5. 歡迎家長陪同參與。

如有任何查詢，請把姓名及聯絡方法電郵或傳真至家教會。電郵地址：hkmadavidlkpc.pta@gmail.com；傳真號碼：2626 9311。

順祝 各位同學考試成功！

第十二屆家教會常務委員會(2013-14)主席

李秀琴女士 謹啟

